
有關個人資料(私穩)條例 
 

資料用途 
 
1. ： 

a) 辦理2019年度「安全食物齊選擇 保障健康人人讚」食物安全講座系列 (公眾篇) 申請事宜；及 
b) 在一般情況下或發生緊急事故時聯絡申請人 

2. 表格上的個人資料均由申請人自願提供。不過，假如申請人提供的資料不足，有關方面可能會延遲審批，甚至不接納或不辦理其申請/
要求。 

 
資料傳交 
 
3. 為作上文第1段所述的用途，有關方面可能會把申請人資料向其他的政府部門透露。 
 
查閱個人資料 
 
4. 根據個人資料(私穩)條例第18條及第22條及附表1第6原則，申請人有權要求查閱或改正表格上的個人資料。 
 
查詢 
5. 如欲查詢本表格上的個人資料，請致電2381 6096或傳真2787 3621 。 

 
Notice Regarding the Personal Data (Privacy) Ordinance 

Purpose of Collection 
 
1. The personal data provided by means of this form will be used by the Food and Environmental Hygiene Department for following purpose： 

a) the processing of application for 2019 Food Safety Talk Series on "Empower Consumers to Ensure Food Safety" (Public Series); and 
b) communication and correspondences in connection with the current and future use of Food and Environmental Hygiene Department 

2. The provision of personal data by means of this form is voluntary.  However, if insufficient information is provided, the application/ request may be 
delayed or not be considered or processed. 

 
Classes of Transferees 
 
3. The personal data you provide by means of this form may be disclosed to other Government departments for the purposes mentioned in paragraph 1 

above. 
 
Access to Personal Data 
 
4. Applicants will have a right to request access to or the correction of his/ her personal data as stated in this form in accordance with Sections 18 and 22 

and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. 
 
Enquires 
 
5. Enquiries concerning the personal data collected by means of this form including the request for access and correction, should be addressed to Health 

Inspector (Communication Resource) at 2381 6096 (Tel.) or 2787 3621 (Fax.) 
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 請沿此處封口 Please seal here 

 

九龍旺角 

花園街 123A號 

花園街市政大廈 八樓 

 

傳達資源小組收 

 

2019年度「安全食物齊選擇 保障健康人人讚」 

食物安全講座系列 (公眾篇) 


